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20 grudnia 2021

Obradowali świętokrzyscy radni

W poniedziałek, 20 grudnia br. w sali kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej
odbyła się XXXIX sesja Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Radni skupili się
m.in. na pracy nad projektem Statutu Młodzieżowego Sejmiku Województwa
Świętokrzyskiego oraz na przyjęciu “Apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego
do Ministra Zdrowia w sprawie zmiany kryteriów konkursu na dofinansowanie
zadań podmiotów leczniczych, udzielających świadczeń opieki zdrowotnej dla
dzieci”. Obradom przewodniczył Andrzej Pruś.

Radni wysłuchali sprawozdania Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z
działalności w 2021r., które przedstawiła przewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku Veronika
Kurdybakha. Dyskutowali także nad uchwałą w sprawie przyjęcia projektu uchwały w
sprawie statutu Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Temat ten trafił
pod obrady Sejmiku podczas poprzedniej sesji w listopadzie br., był również przedmiotem



Obradowali świętokrzyscy radni | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Obradowali świętokrzyscy radni | 2

rozmów członków komisji stałych Sejmiku.

Dyskusja w trakcie poniedziałkowej sesji dotyczyła m.in. proponowanego w projekcie statutu
Młodzieżowego Sejmiku sposobu wybierania w przyszłości kandydatów do Młodzieżowego
Sejmiku, wieku tych kandydatów (15 lub 16 lat) i ich przynależności do organizacji
pozarządowych lub kandydowania bez względu na prowadzenie działalności w 3 sektorze, w
tym w samorządach uczniowskich. Wnioski i poprawki do przedstawianego wcześniej
projektu uchwały zgłaszali zarówno radni Sejmiku, jak i sami młodzieżowi radni, których
żywo interesowała procedura wyboru młodzieżowych radnych spośród przedstawicieli
środowisk młodzieżowych.

– Przypomnę, że dziś radni nie pochylają się nad gotowym statutem, a
przedyskutowują projekt statutu, którego treść następnie poddawana będzie
uzgodnieniom, szerokim konsultacjom społecznym z udziałem zainteresowanych
środowisk w regionie świętokrzyskim – mówił przewodniczący Andrzej Pruś.

– Chcielibyśmy, by rozpoczęły się już konsultacje społeczne projektu naszego
statutu – powiedział Oskar Frydrych, wiceprzewodniczący Młodzieżowego
Sejmiku. – Chcielibyśmy, by również radni Sejmiku uczestniczyli w naborze
młodzieżowych radnych i rekomendowali kandydatów, a my, młodzi ludzie
moglibyśmy podsuwać państwu nasze propozycje, pomagać w opiniowaniu
poszczególnych kandydatów. Zależy nam na obustronnej współpracy i wspieraniu
się. Sprawdzaliśmy sposoby naboru w młodzieżowych sejmikach w innych
regionach. Najczęściej nabór prowadzony jest przez komisje skrutacyjne, w
których zasiadają reprezentanci zarządów, marszałków województw. Naszym
zdaniem proponowane przez nas zapisy projektu statutu pozwalają na
zapewnienie demokratycznego sposobu prowadzenia naboru na młodzieżowych
radnych, chcących uczestniczyć w pracach  Młodzieżowego Sejmiku – podkreślił
Oskar Frydrych.

W wyniku głosowania radnych, projekt Statutu Młodzieżowego Sejmiku Województwa
Świętokrzyskiego wraz ze zgłoszonymi poprawkami skierowany został do prac Komisji
Samorządu Terytorialnego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.

Radni podczas poniedziałkowej sesji przyjęli uchwałę w sprawie nadania Statutu
Wojewódzkiemu Urzędowi Pracy w Kielcach.
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Procedowano również projekt uchwały w sprawie petycji dotyczącej uwzględnienia w
budżecie województwa na rok 2022 środków na remont drogi wojewódzkiej nr 757. Sprawa
dotyczy fragmentu drogi wojewódzkiej na odcinku miejscowości Bogoria do miejscowości
Kolonia Bogoria. Petycja wynika z konieczności modernizacji tego odcinka drogi, w celu nie
tylko poprawienia stanu technicznego nawierzchni jezdni, ale również podwyższenia jej
parametrów technicznych do klasy technicznej G poprzez poszerzenie jezdni do szerokości 7
metrów. Spowodowałoby to znaczną poprawę warunków bezpieczeństwa ruchu pojazdów
oraz pieszych użytkowników drogi. Radni w drodze głosowania przyjęli projekt uchwały w
sprawie petycji.

Radni przegłosowali również przyjęcie “Apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego do
Ministra Zdrowia w sprawie zmiany kryteriów konkursu na dofinansowanie zadań
podmiotów leczniczych, udzielających świadczeń opieki zdrowotnej dla dzieci”. Apel dotyczy
ministerialnego konkursu na wybór propozycji projektów strategicznych w zakresie
dofinansowania zadań polegających na budowie, przebudowie, modernizacji lub
doposażeniu infrastruktury strategicznej m.in. w szpitalach pediatrycznych, onkologicznych,
pulmonologicznych i ogólnopolskich. Działające w strukturach Wojewódzkiego Szpitala 
Zespolonego w Kielcach Świętokrzyskie Centrum Pediatrii, jako jednostka nie będąca
osobnym szpitalem pediatrycznym, nie mogłoby starać się o dofinansowanie planowanych, a
ważnych inwestycji.

Kolejna sesja Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego odbędzie się we wtorek 28 grudnia
br.
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